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Enkel fråga till grundskolenämndens ordförande Cem Delen (Fp) 

 
I skollagen fastställs att barngrupperna ska ha en lämplig sammansättning och storlek och att 

verksamheten ska utgå från varje barns behov. Ett riktmärke för det högsta antalet barn per 

personal i fritidshemmen i Huddinge anges vara omkring 20 barn. Enligt den information vi 

har överstigs detta riktmärke ofta. Det är inte ovanligt att det finns barngrupper som överstiger 

60 med två anställda under delar av dagen. I anledning av att du den 25 oktober 2011 i TV 4 

uttalade att du inte såg några problem med det stora antalet barn per anställd i fritidshemmen 

ställer jag följande fråga till dig 

 

Anser du verkligen att Huddinge kommun med dessa stora barngrupper uppfyller 

Skolverkets råd om att fritidshemmen ska tillgodose både det enskilda barnets och 

gruppens behov samt främja ett positivt samspel mellan barnet och gruppen?  
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